
Bestyrelsesmøde d. 17-11-2021 

Tilstede: Hacer, Lisbeth, Sanne, Awil, Helena og Niels 

Afbud: Dorthe, Luise 

Referent: Hacer 

Dagsorden: 

1. Nyt fra varmemesteren 

a. Varm vand produktion i afdeling: 

Der arbejdes stadig højtryk på varmtvands produktion. Som midlertidig løsning er produktion 

hævet på 30 % 

Som løsning arbejdes der på at det 2 store varmvandsproduktions rum nedlægges og i stedet 

etableres der 6-7 mindre varmvandsproduktions rum. I øjeblikket arbejdes der på at udtænke 

alternativ plan, der berører mindst muligt kalder/pulterrum i afdelingen. 

b. Legeplads 

På tirsdag den 23. november er der opstartsmøde ang. den nye legeplads. Alt er planlagt og 

beslutningerne er taget, hvilke legepladsredskaber det skal installeres.  

c. Vaskerum: 

Betalingssystemet på vaskeriet er forældet, der kan ikke skaffes reservedele.  

Aftalt med Nortec system a/s at de overtager vaskehuset.  Det installerer 6 almen vaskemaskine 

og 1 stor vaskemaskine. Ved nedbrud af maskiner vil der være akut telefon til Nortec der kan være 

behjælpelig i værens tid. Ved overtagelse af vaskehuset garantere firme Nortec,  at beboerne ikke 

vil mærke prisstigning ved overtagelse af vaskeriet.  

d. juletræ: 

Der er købt 2 store juletræ til gårdene. lysene tændes når det er sættes op. 

2. Aktiviteter 

a. Udflugt til Tivoli friheden den 28. november  

Der er tilmeldt 19 personer. 8 voksen og 11 børn 

b. Julebanko for beboerne  

Der afholdes julebanko den 8. december kl. 18.00 

 

3. Næste møde onsdag den 5. januar kl. 17.00 



4. Eventuelt 

5. Referatet er godkendt af bestyrelsen. 


